南京天文光学技术研究所因公出访事前公示表

公示日期：2017年2月27日-3月3日
	出访团组成员基本信息：

	姓名
	部门
	职务

	朱永田
	南京天光所
	所长

	张凯
	光谱室
	无

	
	
	

	
	
	

	出访国家或地区
	美国
	顺访国家或地区
	无

	出访任务
	参加美国MSE多目标高分辨率光谱仪概念设计评审会

访问美国TMT项目总部，讨论TMT-IRIS合作事宜

	经费来源 
	■研究所
	项目名称：天文光学大切分数量积分视场像切分器的研究/光学极大望远镜大切分数量积分视场像切分方法的研究

	
	
	课题编号：C-168/B-151

	
	□其他资助单位: 无 

	
	□国外资助单位: 无

	
	无

	经费预算（元）
	国际旅费
	住宿费
	伙食费
	公杂费
	城市间交通
	其他    （会议注册费、签证费和必须的保险费用等）

	
	 50000
	25200
	9000
	7400
	2000
	2000

	
	合计：95600

	拟离境日期
	 2017年4月16日
	拟入境日期
	2017年4月30日

	计划行程路线
	南京，中国 – 夏威夷，美国 - 洛杉矶，美国 - 南京

	日程安排：
2017年4月16日，朱永田、张凯，飞往美国夏威夷；
2017年4月17日，访问加法夏望远镜天文台；
2017年4月18日-2017年4月22日，朱永田、张凯，参加MES项目概念设计评审会，讨论下阶段工作任务；

2017年4月23日，朱永田，返回南京；张凯，飞往美国洛杉矶；

2017年4月24日，张凯，访问美国TMT项目总部；（朱永田抵达南京）
2017年4月24日-2017年4月27日，张凯，访问美国加州理工大学，与Richard Dekany讨论IRIS最终设计阶段工作任务、样机试制计划；

2017年4月28日，张凯与Eric Christom讨论合作工作包;
2017年4月29日-2017年4月30日，张凯，返回南京。

	邀请单位介绍：
第一行程邀请人：Douglas A. Simons, 加法夏望远镜天文台台长，隶属加法夏望远镜天文台，是MSE国际合作项目主要承担单位，本次会议主办方。

第二行程邀请人：Gary H Sanders, 三十米望远镜国际合作项目经理，隶属于三十米望远镜天文台，是TMT国际合作项目的组织单位，是本次会议主办方。 


附件：邀请信
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21 February 2017

Professor Kai Zhang

Nanjing Institute of Astronomical Optics and Technology
188 Bancang street

Nanjing, Jiangsu

China 210042

Passport number: PE0552167

Dear Professor Zhang,

It is my pleasure to extend to you an invitation to visit the Canada-France-Hawaii
Telescope (CFHT) to participate in the Maunakea Spectroscopic Explorer (MSE) HR

" Spectrograph Conceptual Design Review meeting, scheduled on 16 — 23 April 2017, at
the CFHT Headquarters in Waimea, Hawaii. This invitation is based on the scientific
collaborative agreement between CFHT and the National Astronomical Observatories
of China.

Sincerely yours,

Ijoﬁ‘glas A. Simons
o\ Executive Director

The Canada-France-Hawaii Telescope (CFHT) is an astronomical observatory funded and
operated by the French government agency Centre National de la Recherche Scientifique
(CNRS), the National Research Council of Canada (NRC), and the University of Hawaii.
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February 22, 2017

Mr. Kai Zhang

Nanjing Institute of Astronomical Optics & Technology
National Astronomical Observatories, CAS

188 Bancang Street, Nanjing 210042

Peoples Republic of China

Subject: Visa request

Dear Mr. Zhang,

It 1s a pleasure to invite you to visit the California Institute for Technology campus and the TMT Project
office in Pasadena, California on April 22 — 30, 2017. It would be good 1f your visit could be of seven
days.

The TMT Observatory Corporation i1s eagerly looking forward to meeting with you to further our
discussions for collaboration in astronomy research between the National Astronomical Observatories,
Chinese Academy of Sciences (CAS) and the TMT Observatory Corporation.

Since you are one of the key members of the TMT IRIS team and of NIAOT, 1t will be necessary for
you to attend the TMT meetings regularly in the future; therefore, a longer period for your visa (two or
three years) would be most beneficial. We need you to physically attend these meetings in Pasadena,
California.

We look forward to working with you and your team members to foster China’s collaboration in the
construction and operation of TMT.

Best Regards,

Gary H Sanders
TMT Project Manager

T'MT Observatory Corporation
A collaboration of the California Institute of Technology, the University of California, and the Association of Canadian Universities for Research in Astronomy
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21 February 2017

Professor Yongtian Zhu

Nanjing Institute of Astronomical Optics and Technology
188 Bancang street

Nanijing, Jiangsu

China 210042

Passport number: PE0O899749

Dear Professor Zhu,

It is my pleasure to extend to you an invitation to visit the Canada-France-Hawaii
Telescope (CFHT) to participate in the Maunakea Spectroscopic Explorer (MSE) HR
Spectrograph Conceptual Design Review meeting, scheduled on 16 — 23 April 2017, at
the CFHT Headquarters in Waimea, Hawaii. This invitation is based on the scientific
collaborative agreement between CFHT and the National Astronomical Observatories
of China.

The Canada-France-Hawaii Telescope (CFHT) is an astronomical observatory funded and
operated by the French government agency Centre National de la Recherche Scientifique
(CNRS), the National Research Council of Canada (NRC), and the University of Hawaii.
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